
Når bokstaven o  
uttales som å-lyden

Bokstaven o kan uttales på to måter, enten som o-lyden eller som å-lyden. Vi må lære 
uttalen av ord med bokstaven o utenat. Det er noen regler, men også mange unntak. 
Her er noen nyttige regler:


O uttales nesten alltid som en kort å-lyd foran dobbeltkonsonant. Lytt og les disse 
ordene: 

kokk bolle sopp klokke hoppe vott

sommer komme flott troll stoppe

O uttales ofte som kort å-lyd foran to konsonanter. Lytt og les disse ordene:

voksen ovn godt kort

Her er noen av de vanligste ordene i norsk med bokstaven o. Lytt og les disse ordene. 
Har de o-lyd eller å-lyd?

og for over mot borte også om noe

hos hvorfor som opp noen oss holde

stod komme mor stor ofte bo kom

million god to prosent godt tror foran

gode hode ord fortsatt ord

ovn

også
sommer

vott


